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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mi lesz a komáromi sögyár sorsa?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánunk
benyújtani Burány Sándor foglalkoztatáspolitikai és munkaügyi miniszter úrhoz .
A kérdésre írásban kérjük a választ .

Tisztelt Miniszter úr!

Az idei év májusában a Heneken - egy 2003 végére lezáruló tranzakció keretében -
felvásárolta a Brau Beteilingungs AG-t . A felvásárlási folyamat keretében a Heineken korrekt
ajánlatot tett azon osztrák kisrészvényeseknek, akik Brau-papírokat birtokoltak . A vételi
ajánlat olyannyira korrekt volt, hogy a részvényesek szinte kivétel nélkül el is fogadták azt .
A BB AG számos közép-európai sörgyár tulajdonosa is egyben, köztük a Brau Hungárai Rt-é
is, amely a Budapesti Értéktőzsdén jegyzett cég . A felvásárlás következtében a Heineken
természetesen a Brau Hungária tulajdonosává is vált, így a Tőkepiaci törvény előírásai miatt
vételi ajánlatot kellett tennie a cég tőzsdén jegyzett, közkézen forgó részvényeire .

Még egyelőre nem került nyilvánosságra, hogy a Heineken vajon milyen átszervezéseket hajt
végre a magyar sörpiacon, és nem tudjuk azt sem, hogy vajon mi lesz a sorsa a komáromi és a
soproni sörgyárnak . A hírek szerint azonban a komáromi sörgyárra bezárás vár és sajnos
ezzel szemben érdemi cáfolat még nem hangzott el .

Tisztelt Miniszter Úr!

Van-e tudomásuk arról, hogy a Heineken be kívánja zárni a komáromi sögyárat?

Kíván-e tenni a kormány valamit annak érdekében, hogy több száz munkavállaló ne veszítse
el egzisztenciáját a komáromi térségben?
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írásbeli kérdés



Várjuk megtisztelő válaszát .

Budapest, 2003 . szeptember 29 .
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